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OR.Oz.0022.43.2022 

PROTOKÓŁ NR  250/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 31 sierpnia 2022 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Uchwała Nr 2/I/2022 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 24 sierpnia 2022 roku w sprawie opinii o przedłożonej przez Zarząd 

Powiatu Aleksandrowskiego informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za I półrocze 2022 roku. 

5.2. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 

na złożenie wniosku o dofinansowanie w zakresie realizacji usług publicznych na drodze 

telefonicznej, poprzez zwiększenie cyfryzacji instytucji samorządowych, a także 

zwiększenie cyberbezpieczeństwa – zajęcie stanowiska.  

5.3. Projekt umowy zlecenia z koordynatorem projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą  

na przyszłość – III etap” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego  

w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne  

i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 z ramienia 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr V/74/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 28 czerwca 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski. 

5.5. Pismo Kujawsko – Pomorskiego Transportu Samochodowego S.A. z siedzibą  

we Włocławku dotyczące wniosku Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego o rozważenie 

zmiany poprzez wydłużenie trasy kursowania autobusów na odcinku Aleksandrów 

Kujawski – Ciechocinek oraz wprowadzenia dodatkowych przystanków. 

5.6. Protokół z posiedzenia komisji przetargowej powołanej do przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 

przeprowadzania negocjacji na „Dostawę energii elektrycznej dla potrzeb Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego” - zajęcie stanowiska. 

5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie dokonania aktualizacji wysokości dotacji  

dla szkół niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 31 sierpnia 2022 r. o godzinie 13:30.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Adam Potaczek. Małgorzata Wdowczyk nie uczestniczy  

w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy: Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz 

Możdżeń Skarbnik Powiatu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 248/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 24 sierpnia 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 248/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 24 sierpnia 2022 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 249/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 25 sierpnia 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 249/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 25 sierpnia 2022 r. 
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Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Uchwała Nr 2/I/2022 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 24 sierpnia 2022 roku w sprawie opinii  

o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2022 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Uchwała Nr 2/I/2022 Składu 

Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 24 sierpnia 2022 

roku w sprawie opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2022 roku. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – opinia jest pozytywna. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z uchwałą Nr 2/I/2022 Składu Orzekającego  

Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 24 sierpnia 2022 roku  

w sprawie opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2022 roku  

i postanowił przekazać ją Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z uchwałą Nr 2/I/2022 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 24 sierpnia 2022 roku w sprawie opinii  

o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2022 roku i postanowił przekazać ją 

Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Uchwała Nr 2/I/2022 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 24 sierpnia 2022 roku w sprawie opinii o przedłożonej przez Zarząd 

Powiatu Aleksandrowskiego informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za I półrocze 2022 roku, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie w zakresie realizacji usług publicznych 

na drodze telefonicznej, poprzez zwiększenie cyfryzacji instytucji samorządowych, a 

także zwiększenie cyberbezpieczeństwa – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie  

w zakresie realizacji usług publicznych na drodze telefonicznej, poprzez zwiększenie 

cyfryzacji instytucji samorządowych, a także zwiększenie cyberbezpieczeństwa.  

 

Pan Adam Potaczek – czy będziemy mieli w budżecie powiatu środki finansowe na audyt 

cyberbezpieczeństwa? 

 

Pani Paulina Smykowska – wydatki poniesione na audyt cyberbezpieczeństwa będą 

wydatkami kwalifikowalnymi w ramach projektu „Cyfrowy Powiat”. Zlecimy wykonanie 

audytu dopiero po uzyskaniu informacji, że otrzymaliśmy dofinansowanie. 

Nabór wniosków jest do 9 września br. Realizacja projektu to przyszły rok. Nie ma udziału 

finansowego powiatu w tym projekcie. 

 

Pani Lidia Tokarska – maksymalne dofinansowanie dla naszego powiatu wynosi 164.673 zł. 

Nie musimy na razie angażować środków własnych.  

 

Pani Paulina Smykowska – tak, taka kwota wynika ze wskaźników. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję złożyć 

wniosek o dofinansowanie w zakresie realizacji usług publicznych na drodze telefonicznej, 

poprzez zwiększenie cyfryzacji instytucji samorządowych, a także zwiększenie 

cyberbezpieczeństwa w ramach programu operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2018 – 2020, 

Oś V. Rozwój cyfrowy jednostek samorządu terytorialnego oraz wzmocnienie cyfrowej 

odporności na zagrożenia  - Konkurs Grantowy Cyfrowy Powiat, i zobowiązać Wydział 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu oraz Wydział Organizacji, Kadr i Nadzoru do przygotowania 

wniosku.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił złożyć wniosek o dofinansowanie w zakresie realizacji usług 

publicznych na drodze telefonicznej, poprzez zwiększenie cyfryzacji instytucji 

samorządowych, a także zwiększenie cyberbezpieczeństwa w ramach programu operacyjnego 

Polska Cyfrowa na lata 2018 – 2020, Oś V. Rozwój cyfrowy jednostek samorządu 

terytorialnego oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia  - Konkurs Grantowy 

Cyfrowy Powiat, i zobowiązał Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu oraz Wydział 

Organizacji, Kadr i Nadzoru do przygotowania wniosku.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 25 sierpnia 2022 r. znak: 

RI.042.14.2022 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie  

w zakresie realizacji usług publicznych na drodze telefonicznej, poprzez zwiększenie 

cyfryzacji instytucji samorządowych, a także zwiększenie cyberbezpieczeństwa, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt umowy zlecenia z koordynatorem projektu pn. „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość – III etap” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 

Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

na lata 2014 – 2020 z ramienia Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt umowy zlecenia  

z koordynatorem projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 10 

Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020 z ramienia Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Pani Paulina Smykowska – jest zmiana na stanowisku koordynatora, był pan Andrzej 

Nowicki, a teraz jest pan Adam Jurek kierownik szkolenia praktycznego. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć 

umowę zlecenia z Adamem Jurkiem koordynatorem projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą 

na przyszłość – III etap” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego  

w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne  

i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 z ramienia 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę zlecenia z Adamem Jurkiem koordynatorem 

projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” współfinansowanego  

z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna 

edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na 

lata 2014 – 2020 z ramienia Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 29 sierpnia 2022 r. znak: 

RI.042.43.2019/2020/2021/2022 wraz z projektem umowy zlecenia z koordynatorem projektu 

pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 

Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020  

z ramienia Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr V/74/2019 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 czerwca 2019 r. w sprawie uchwalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr V/74/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 czerwca 

2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski. 

 

Pani Paulina Smykowska – ustawa z dnia 5 sierpnia 2022 r. o zmianie ustawy Karta 

Nauczyciela oraz niektórych innych ustaw wprowadziła nowe kategorie nauczycieli oraz 

funkcje przez nich pełnione, tj. funkcję mentora, zamiast jak dotychczas opiekuna stażu oraz 

kategorię nauczyciela początkującego, zamiast stopnia nauczyciela stażysty i nauczyciela 

kontraktowego. W związku z tym niezbędne jest wprowadzenie zmian do treści regulaminu 

wynagradzania nauczycieli w zakresie dodatku funkcyjnego dla nauczyciela pełniącego 

funkcję mentora. Proponuję stawkę w wysokości 50,00 zł, tj. w wysokości takiej samej jak 

dotychczas miał opiekun stażu. Projekt uchwały wymaga uzgodnienia ze związkami 

zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. Przepisy uchwały będą miały zastosowanie do 

wynagrodzeń należnych od 1 września 2022 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować 

projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr V/74/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 28 czerwca 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski i skierować go do uzgodnienia ze związkami 

zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli, i wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

nr V/74/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 czerwca 2019 r. w sprawie 

uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, 
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dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski i postanowił skierować  

go do uzgodnienia ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli, i wnieść pod obrady 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 30 sierpnia 2022 r. znak: PS.2123.4.2022 wraz z projektem 

uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr V/74/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 28 czerwca 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Aleksandrowski, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Kujawsko – Pomorskiego Transportu Samochodowego S.A. z siedzibą  

we Włocławku dotyczące wniosku Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego o rozważenie 

zmiany poprzez wydłużenie trasy kursowania autobusów na odcinku Aleksandrów 

Kujawski – Ciechocinek oraz wprowadzenia dodatkowych przystanków. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Kujawsko – Pomorskiego 

Transportu Samochodowego S.A. z siedzibą we Włocławku dotyczące wniosku Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego o rozważenie zmiany poprzez wydłużenie trasy kursowania 

autobusów na odcinku Aleksandrów Kujawski – Ciechocinek oraz wprowadzenia 

dodatkowych przystanków. 

Przypominam, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 17 lipca br. rozpatrzył pismo 

Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie utworzenia linii komunikacyjnej 

przez Powiat Aleksandrowski przebiegającej przez miasto Aleksandrów Kujawski i miasto 

Ciechocinek i po analizie liczby realizowanych kursów przez przewoźnika Kujawsko – 

Pomorski Transport Samochodowy S.A. z siedzibą we Włocławku na odcinku Aleksandrów 

Kujawski – Ciechocinek w II kwartale 2022 r. zajął stanowisko, że na chwilę obecną nie 

widzi konieczności i nie planuje organizacji dodatkowych przewozów na wskazanej trasie. 

Jednocześnie, Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Kujawsko – Pomorskiego Transportu 

Samochodowego S.A. o rozważenie zmiany poprzez wydłużenie trasy kursowania autobusów 

na odcinku Aleksandrów Kujawski – Ciechocinek i wprowadzenie dodatkowych 

przystanków. 

Uzyskaliśmy odpowiedź, że przystanki autobusowe na odcinku Aleksandrów Kujawski – 

Ciechocinek zlokalizowane są przy drodze wojewódzkiej nr 266 i o ewentualne 

wprowadzenie dodatkowych stanowisk przystankowych na tej trasie należy zwrócić się do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy. 

Nie o to nam chodziło. Chcieliśmy wydłużyć trasę kursowania autobusów w obszarze miast 

Aleksandrowa Kujawskiego i Ciechocinka. W związku z tym, po zapoznaniu się z pismem 

Kujawsko – Pomorskiego Transportu Samochodowego S.A. z siedzibą we Włocławku 

dotyczące wniosku Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego o rozważenie zmiany poprzez 

wydłużenie trasy kursowania autobusów na odcinku Aleksandrów Kujawski – Ciechocinek 
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oraz wprowadzenia dodatkowych przystanków, proponuję ponownie wystąpić do Kujawsko – 

Pomorskiego Transportu Samochodowego S.A. z siedzibą we Włocławku o rozważenie 

wydłużenia trasy kursowania autobusów  na odcinku Aleksandrów Kujawski – Ciechocinek 

w głąb miasta Aleksandrowa Kujawskiego i miasta Ciechocinka w celu objęcia większego 

obszaru tych miast zbiorowym transportem publicznym oraz zwiększenia dostępności 

korzystania przez mieszkańców z  komunikacji publicznej, a tym samym dążenia do poprawy 

dostępności transportowej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Kujawsko – Pomorskiego Transportu 

Samochodowego S.A. z siedzibą we Włocławku dotyczące wniosku Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego o rozważenie zmiany poprzez wydłużenie trasy kursowania autobusów na 

odcinku Aleksandrów Kujawski – Ciechocinek oraz wprowadzenia dodatkowych przystanków. 

Zarząd Powiatu, postanowił ponownie wystąpić do Kujawsko – Pomorskiego Transportu 

Samochodowego S.A. z siedzibą we Włocławku o rozważenie wydłużenia trasy kursowania 

autobusów  na odcinku Aleksandrów Kujawski – Ciechocinek w głąb miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego i miasta Ciechocinka w celu objęcia większego obszaru tych miast zbiorowym 

transportem publicznym oraz zwiększenia dostępności korzystania przez mieszkańców  

z  komunikacji publicznej, a tym samym dążenia do poprawy dostępności transportowej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu z dnia 29 sierpnia 2022 r. znak: 

KT.Kt.7250.7.6.2022 wraz z pismem Kujawsko – Pomorskiego Transportu Samochodowego 

S.A. z siedzibą we Włocławku z dnia 3 sierpnia 2022 r. znak: RJ/132/2022 dotyczącym 

wniosku Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego o rozważenie zmiany poprzez wydłużenie 

trasy kursowania autobusów na odcinku Aleksandrów Kujawski – Ciechocinek oraz 

wprowadzenia dodatkowych przystanków, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Protokół z posiedzenia komisji przetargowej powołanej do przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 

przeprowadzania negocjacji na „Dostawę energii elektrycznej dla potrzeb Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego” - zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Protokół z posiedzenia komisji 

przetargowej powołanej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzania negocjacji na „Dostawę energii 

elektrycznej dla potrzeb Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz jednostek 

organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego”. 
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Informuję, że wpłynęły dwie oferty, najkorzystniejsza oferta z ceną 2.016.837,80 zł brutto, 

która przewyższa kwotę jaką planowaliśmy przeznaczyć na realizację tego zamówienia tj. 

950.000 zł brutto. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – na obecną chwilę płacimy za energię wg. stawek rezerwowych, 

które są niższe niż wyszły z przetargu. 

Zamówienie dotyczy zakupu energii elektrycznej na ten rok i na przyszły.  

 

Pani Paulina Smykowska – pani Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Powiatu prosiła, żeby Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołem z postępowania 

przetargowego i podjął decyzję, czy zwiększa środki na realizację zamówienia do ceny 

najkorzystniejszej oferty. Zgodnie z procedurą przetargową trzeba wystąpić do oferentów  

o uzupełnienie dokumentów. Jeżeli Zarząd Powiatu nie wyrazi zgody na zwiększenie 

środków, wówczas nie będzie ta procedura o uzupełnienie dokumentów  prowadzona  i na 

kolejne posiedzenie przedłożony zostanie wniosek o unieważnienie postępowania. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – gorzej będzie jak w kolejnym postępowaniu wpłyną oferty  

z jeszcze wyższą ceną.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z protokołem z posiedzenia komisji przetargowej powołanej do przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 

przeprowadzania negocjacji na „Dostawę energii elektrycznej dla potrzeb Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego”, w związku z tym, że cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, 

którą zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu nie widzi możliwości zwiększenia tej kwoty  

do ceny najkorzystniejszej oferty.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z protokołem z posiedzenia komisji przetargowej powołanej do 

przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym 

bez przeprowadzania negocjacji na „Dostawę energii elektrycznej dla potrzeb Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego” i w związku z tym, że cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, 

którą zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, nie widzi możliwości 

zwiększenia tej kwoty do ceny najkorzystniejszej oferty.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Przewodniczącej komisji przetargowej z dnia 29 sierpnia 2022 r. znak: 

Rz.272.2.4.2022 wraz z protokołem z posiedzenia komisji przetargowej powołanej do 

przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym 

bez przeprowadzania negocjacji na „Dostawę energii elektrycznej dla potrzeb Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie dokonania aktualizacji wysokości 

dotacji dla szkół niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie dokonania aktualizacji wysokości dotacji dla szkół niepublicznych oraz 

publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

 

Pani Paulina Smykowska – otrzymaliśmy korektę subwencji, na podstawie której 

otrzymaliśmy łącznie 65.996 zł na zatrudnienie w szkołach nauczycieli specjalistów, tj. 

pedagogów, psychologów i logopedów. Ustawa stanowi, że szkoła do 100 uczniów musi 

zatrudnić nauczycieli specjalistów na 1,5 etatu, a na każdych kolejnych 100 uczniów 

zwiększamy ilość tego etatu o 0,2. Subwencja została obliczona w ten sposób, że najmniejsze 

szkoły czyli w naszym przypadku Szkoła Techniczna Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia 

Zawodowego jest do 150 uczniów dostała pieniędzy najwięcej. Kwota przeliczeniowa 

227,9539 razy jeden jest liczona, tj. razy wskaźnik Di. Ta kwota liczona jest na ucznia w tej 

szkole i wynosi 222,24 zł. W przypadku naszych szkół największych ta kwota jest już bardzo 

mała i wynosi 11 zł na ucznia.  W październiku będzie kolejna aktualizacja dotacji w związku 

ze środkami, które przyszły na nauczycieli początkujących. W tej chwili wygląda to w ten 

sposób, że do tej subwencji oświatowej, która była według standardu A powiększona o tę 

aktualizację, którą robiliśmy w maju, dodajemy teraz trzecią pozycję, czyli jest to to co 

wynika z korekty subwencji. Wyszło, że dotacja miesięczna na ucznia Liceum 

Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego  wynosi 793,03 zł. Nie jest to kwota, którą 

będziemy przekazywać miesięcznie. Zgodnie z ustawą musimy przekazywać dotację różnicą, 

czyli to co do tej pory wypłaciliśmy odejmujemy od całej kwoty, która przysługuje szkole na 

rok i tę resztę dzielimy na pozostałe miesiące. A więc przekazywać będziemy Liceum 

Ogólnokształcącemu Towarzystwa Salezjańskiego 846,22 zł miesięcznie na ucznia od 

września do końca roku. Mamy w budżecie zabezpieczone 2.980.000 zł na Liceum 

Ogólnokształcące Towarzystwa Salezjańskiego. Ze wstępnych wyliczeń wynika, że brakuje 

101.000 zł do końca roku kalendarzowego, żeby zabezpieczyć środki na tę dotację. Druga 

szkoła, tj. Szkoła Techniczna Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia Zawodowego, dostała 

największy wzrost subwencji w związku z zatrudnieniem nauczycieli specjalistów.  

W przypadku Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego kwota ta wyszła 

28,89 zł, a w przypadku Szkoły Technicznej Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia 

Zawodowego wyniosła 222,24 zł na ucznia. Też dotację liczymy różnicą. Dotacja wychodzi 
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697,22 zł miesięcznie na ucznia. Natomiast po przeliczeniu różnicy między tym co już zostało 

wypłacone, wypłacać będziemy musieli do końca roku, przez cztery miesiące 764,60 zł 

miesięcznie na jednego ucznia. Jest to bardzo duża kwota. Trochę jest to niesprawiedliwe, 

dlatego, że od 1 września ta szkoła będzie  miała już 212 uczniów. Czyli nie będzie w tej puli 

szkół do 150 uczniów, tylko w tej drugiej powyżej 150 uczniów. Z tej kwoty  222,24 zł 

otrzymaliby 40%, czyli ok. 80 zł. Niestety musimy przeliczyć dotację na dzień 31 sierpnia.  

W związku z tym wzrostem liczby uczniów brakuje nam 130.000 zł, w planie finansowym 

mamy zabezpieczoną kwotę 1.300.000 zł a potrzebujemy 1.430.000 zł. Łącznie brakuje nam 

231.000 zł, w tym 101.000 zł na   Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego  

i 130.000 zł na Szkołę Techniczną Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia Zawodowego.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – zwiększenie subwencji, które przyszło nie starczy nam.  

 

Pani Paulina Smykowska – nie wiem dlaczego ustalono takie przeliczniki. Mała szkoła 

zatrudnia mniej nauczycieli specjalistów niż duża szkoła. W subwencji dla Szkoły 

Technicznej Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia Zawodowego przyszło ponad 30 tys. zł, a 

dla naszych szkół, które mają jedną stawkę, tj. dla Zespołu Szkół Nr 1 i Zespołu Szkół Nr 2, 

przyszło po 4.500 zł na szkołę. O podziale tych środków stanowi rozporządzenie Ministra 

Edukacji i Nauki zmieniające rozporządzenie w sprawie sposobu podziału części oświatowej 

subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego w roku 2022.  

 

Pan Adam Potaczek – te proporcje są nielogiczne. 

 

Pani Lidia Tokarska – może trzeba zwrócić się do Ministerstwa Edukacji i Nauki z pismem 

o wyjaśnienie tych kwestii, bo my nie rozumiemy dlaczego został ustalony taki przelicznik. 

My to wykonamy, ale możemy poprosić MEiN o wytłumaczenie dlaczego szkoły, które mają 

większą liczbę uczniów zostały niedoszacowane, dlaczego przyjęto takie tabele, takie 

przeliczniki, takie wagi. 

 

Pan Adam Potaczek – jestem za.  

 

Pani Paulina Smykowska – w Szkole Technicznej Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia 

Zawodowego wzrosła liczba uczniów od 1 września prawie o 70 osób, było 144 a mamy 212  

i dlatego tyle pieniędzy musimy dołożyć.  Ta liczba uczniów nie byłaby taka duża gdyby nie 

to, że w tym roku jest podwójny rocznik, w przyszłym roku będzie mniej uczniów. 

Wzrośnie nam liczba uczniów ogółem, dlatego będę pisała w październiku do Ministerstwa 

Edukacji i Nauki o wzrost subwencji ze względu na wzrost zadań szkolnych. W tamtym roku 

też pisałam, liczyliśmy na ok. 300 tys. zł, a dostaliśmy ok. 80 tys. zł. Nie można wniosku 

złożyć wcześniej niż po rozliczeniu systemu  informacji oświatowej, tj. po 30 września.  

Do 31 października trzeba zrobić kolejną korektę związaną ze wzrostem wynagrodzeń.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – nie mamy jeszcze rozliczone wzrostu płac w naszych szkołach, 

zgodnie z nowymi przepisami.  
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Pani Paulina Smykowska – dostaliśmy te 85 tys. zł subwencji na wzrost wynagrodzeń dla 

tych nauczycieli, którzy do tej pory byli nauczycielami kontraktowanymi. W tej chwili są oni 

nauczycielami początkującymi i mają jedną stawkę, a więc wzrosną im wynagrodzenia.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – nielogiczny jest ten podział środków finansowych. 

 

Pani Paulina Smykowska – ustalone są następujące wagi: dla szkół do 60 uczniów 1,6, 

powyżej 60 do 150 uczniów 1,0, powyżej 150 do 250 uczniów 0,13, powyżej 350 uczniów 

0,05. Nasze dwa zespoły szkół mają wagi 0,05. Czyli ta kwota 222,24 zł razy 0,05 dla szkół 

powyżej 350 uczniów, a szkoły do 150 uczniów razy 1,0.   

 

Pan Mariusz Możdżeń – mało uczniów dają większą stawkę. 

 

Pani Paulina Smykowska – jak przeliczałam dotację dla Szkoły Technicznej Bydgoskiego 

Zakładu Doskonalenia Zawodowego według dotychczasowego stanu uczniów to by nam 

środków wystarczyło. Zadzwoniłam do szkoły o podanie liczby uczniów od 1 września  

i okazało się, że jest duży wzrost liczby uczniów, na dzisiaj mają 212 uczniów. Musimy dać 

dotację na każdego ucznia.  

 

Pan Adam Potaczek – może wystosujmy zapytanie do pani poseł Joanny Borowiak w tej 

kwestii.  

 

Pani Paulina Smykowska – co ma do tego pani poseł przecież to jest rozporządzenie MEiN.  

 

Pan Adam Potaczek – ale zajmuje się sprawami szkolnictwa. 

 

Pani Paulina Smykowska – my byśmy do Szkoły Technicznej Bydgoskiego Zakładu 

Doskonalenia Zawodowego tych 130.000 zł nie dołożyli gdyby nie to, że zwiększyła im się 

liczba uczniów.  Informację o liczbie uczniów dostałam telefonicznie, czekam na 

potwierdzenie pisemne. Do 10 września czekam na informację jaką mają liczbę uczniów. 

Dotację musimy przekazać na faktyczną liczbę uczniów. Informacja jest składana co miesiąc  

i szkoła otrzymuje dotację w transzach miesięcznych.  

 

Pani Lidia Tokarska – można napisać do wszystkich posłów, stanowiących prawo, 

zaalarmować, że przeliczając dotację widzimy rażące dysproporcje i brak logiki  

w przeliczeniach środków na szkołę. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – albo do MEiN o wyjaśnienie. 

 

Pani Paulina Smykowska – tak, ja bym napisała do MEiN z zapytaniem czym się kierowali. 

 

Pani Lidia Tokarska – trzeba napisać do różnych podmiotów, że widzimy ten problem.  
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Pani Paulina Smykowska – dotacja dla szkół jest od powiatu w związku ze zmianą 

subwencji, a subwencja nie jest celowa i nie będą się szkoły musiały z niej rozliczyć. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie dokonania aktualizacji wysokości dotacji dla szkół niepublicznych oraz 

publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego oraz osoby fizyczne, na 2022 rok i ustalić wysokość zaktualizowanych kwot 

dotacji: 

1) na ucznia niepublicznego technikum dla młodzieży w wysokości 697,22 zł miesięcznie, 

2) na ucznia publicznego liceum ogólnokształcącego dla młodzieży w wysokości 793,03 zł 

miesięcznie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie dokonania aktualizacji wysokości dotacji dla 

szkół niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne, na 2022 rok. 

Zarząd Powiatu, ustalił wysokość zaktualizowanych kwot dotacji: 

1) na ucznia niepublicznego technikum dla młodzieży w wysokości 697,22 zł miesięcznie, 

2) na ucznia publicznego liceum ogólnokształcącego dla młodzieży w wysokości 793,03 zł 

miesięcznie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

 

Pani Lidia Tokarska – po zapoznaniu się z przedstawionym przez Sekretarza Powiatu 

rozliczeniem wysokości dotacji dla szkół niepublicznych oraz publicznych prowadzonych 

przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne, 

proponuję zatwierdzić wysokość stawek dotacji, która będzie przekazana od września 2022 r. 

z podziałem na typy szkół, tj.: 

1) na ucznia niepublicznego technikum dla młodzieży w wysokości 764,60 zł miesięcznie, 

2) na ucznia publicznego liceum ogólnokształcącego dla młodzieży prowadzonego przez 

osobę prawną niebędącą jednostką samorządu terytorialnego w wysokości 846,22 zł 

miesięcznie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z przedstawionym przez Sekretarza Powiatu rozliczeniem 

wysokości dotacji dla szkół niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez osoby 

prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne i zatwierdził 

wysokość stawek dotacji, która będzie przekazana od września 2022 r. z podziałem na typy 

szkół, tj.: 
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1) na ucznia niepublicznego technikum dla młodzieży w wysokości 764,60 zł miesięcznie, 

2) na ucznia publicznego liceum ogólnokształcącego dla młodzieży prowadzonego przez 

osobę prawną niebędącą jednostką samorządu terytorialnego w wysokości 846,22 zł 

miesięcznie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 31 sierpnia 2022 r. znak: PS.4332.17.2022 dotyczące 

rozliczenia wysokości dotacji dla szkół niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez 

osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne wraz  

z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie dokonania aktualizacji wysokości dotacji  

dla szkół niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 17 sierpnia 2022 r. przyjął do wiadomości informację 

Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą  

w Odolionie z otwarcia ofert z prowadzonych postępowań na zadanie pn. „Poprawa 

infrastruktury drogowej dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na 

remoncie” oraz pn. „Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania 

pn. Poprawa infrastruktury drogowej dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego 

polegająca na remoncie” i postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o zwiększenie środków finansowych w budżecie powiatu o kwotę 33.078,78 zł na realizację 

przedmiotowego zadania, ponieważ najkorzystniejsze oferty przewyższają kwotę jaką 

zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. Termin zawarcia umowy  

z wykonawcą jest do 9 września br. Czy występujemy o zwołanie sesji Rady Powiatu w trybie 

pilnym celem dokonania zmian w budżecie, czy Zastępca Dyrektora może zawrzeć umowę  

z wykonawcą jeszcze przed dokonaniem zmian w budżecie przez Radę Powiatu? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – Zastępca Dyrektora ZDP może zawrzeć umowę z wykonawcami 

zadań w ramach środków zabezpieczonych w planie finansowym jednostki. Na dzień dzisiejszy 

takie środki posiada i może zawrzeć umowy. Natomiast proponuję wystąpić do Rady Powiatu  

o dokonanie zwiększenia środków na realizację tego zadania poprzez przesunięcia środków 

finansowych pomiędzy zadaniami inwestycyjnymi.  

 

Pani Lidia Tokarska – w nawiązaniu do wniosku z dnia 17 sierpnia 2022 r. proponuję 

upoważnić Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z siedzibą w Odolionie do zawarcia umów z wyłonionymi w drodze przeprowadzonych 

postępowań o udzielenie zamówienia publicznego wykonawcami zadania pn. „Poprawa 

infrastruktury drogowej dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na 
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remoncie” oraz pn. „Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania 

pn. Poprawa infrastruktury drogowej dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego 

polegająca na remoncie” w ramach posiadanych środków finansowych w planie finansowym 

jednostki. Jednocześnie, proponuję wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o zwiększenie środków finansowych w budżecie powiatu o kwotę 33.078,78 zł na realizację 

przedmiotowego zadania poprzez przesunięcie środków między zadaniami inwestycyjnymi. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, w nawiązaniu do wniosku z dnia 17 sierpnia 2022 r. upoważnił Zastępcę 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie do 

zawarcia umów z wyłonionymi w drodze przeprowadzonych postępowań o udzielenie 

zamówienia publicznego wykonawcami zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej dróg 

powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie” oraz  

pn. „Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania pn. Poprawa 

infrastruktury drogowej dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na 

remoncie” w ramach posiadanych środków finansowych w planie finansowym jednostki. 

Jednocześnie, Zarząd Powiatu postanowił, wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o zwiększenie środków finansowych w budżecie powiatu o kwotę 33.078,78 zł na realizację 

przedmiotowego zadania poprzez przesunięcie środków między zadaniami inwestycyjnymi. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 14:07. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


